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Kommunalförbundet Avancerad Strålbehandling 
Minnesanteckningar Tjänstemannaråd 
 
Datum:  2008-09-15 
Telefonmöte  1700-1800 
Deltagare:  Leif Lyttkens ordförande 

Kerstin Westholm, Landstinget i Uppsala län 
Lena Lundgren, ersättare för Gunilla Gunnarsson, Landstinget i Östergötland 
AnnChristin Sundberg, Västerbottens läns landsting 
Harald Lindström, Region Skåne 

 
Sekreterare:  Kerstin Högberg 

 

1. Genomgång av handlingar inför direktionsmöte 24 september 
Genomgång av samtliga handlingar varav vissa punkter finns kommenterade nedan. 
 

§ 32 Fastställande av plan för verksamhet och budget. 

Saknas beslut för Stockholm, Västerbotten och Östergötland. 
 
§ 33 Delårsrapport 

Inga ytterligare kommentarer från tjänstemannarådet framkom. 
 
§ 34 Hyresavtal med Akademiska hus 

Leif redogör för bakgrund och principavtal. Diskuterades att det är mycket viktigt att 
kommunalförbundet kommer att ha inflytande och påverkan i byggprocessen. Om inte 
kunnig resurs finns inom medlemslandstingen behövs sannolikt extern konsult 
upphandlas.  
 
Om vi fortsätter samarbetet med Akademiska hus kommer projekteringskostnaderna 
bakas in i byggkreditivet. Leif redovisar upparbetade projekteringskostnader för 
direktionen den 24 sept. 
 
§35 Rapportering av upphandlingsprocessen 

Leif redogör för tidplan och status i upphandlingen. Upphandlingen är avbruten 
eftersom ingen anbudsgivare kunnat demonstrera klinisk skannad stråle. Ny 
upphandling är startad och anbudsunderlag skickas ut denna vecka.  
 
Tjänstemannarådet noterar att direktionen inte följde rådets rekommendation i frågan 
om dimensionering av anläggningen där tjänstemannarådet rekommenderade två 
behandlingsrum. 
 
§36 Taxesättning vid Skandionkliniken 
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Direktionen har givit Leif Lyttkens uppdrag att tillsammans med tjänstemannarådet 
författa en skrivelse till landstingen. Utkast till skrivelse har distribuerats. 
Svar på skrivelse har inkommit från Göran Stiernstedt, Peter Lönnroth och 
AnnChristin Sundberg. Tjänstemannarådet rekommenderar att skrivelse inte skickas ut 
till landstingen. Istället bör ett möte med landstingsdirektörerna planeras och 
skrivelsen överlämnas i samband med en muntlig föredragning. I övrigt hade 
tjänstemannarådet inga ytterligare kommentarer på skrivelsen. Det är positivt om 
tjänstemannarådet aktualiserar frågan i respektive landsting. 
 
§ 37 Webbsidan 

Synpunkter mailas till Kerstin Högberg 
 
§ 38 Skrivelse från revisorer 

Leif informerar om bakgrund kring skrivelse. 
 
§ 39 Minnesanteckningar från medicinskt råd och tjänstemannaråd 

Inga nya kommentarer. 
 

2. Övrig fråga 
AnnChristin Sundberg, Västerbotten efterfrågar en uppdatering på det 
medicinska underlag som finns beträffande antal fraktioner. Det underlag som 
finns är från 2003 och mycket kan ha hänt sedan dess. 
 
Leif informerar att direktionen träffade medicinska rådet i nov-07. Det 
medicinska rådet ställde sig då enhälligt bakom den tidigare beräkningen. I 
samband med upphandlingen har en uppskattning av fortsatt uppskalning efter 5 
år verksamhet utförts av en arbetsgrupp under ledning av Bengt Glimelius. 
Utredningen stödjer tidigare beräkningar av det medicinska underlaget avseende 
antal fraktioner och ser heller inga motiv att revidera antalet patienter. 
 
Leif Lyttkens konstaterade att detta är en fråga för det medicinska rådet med den 
expertis som återfinns där. Anser medicinska rådet att det finns skäl för en 
uppdatering bör en sådan givetvis göras. 
 
 
/Kerstin 


